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Protokół Nr XXVII /2012 

z  XXVII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 28 września  2012 r. w siedzibie Urzędu Miasta Gminy Stryków. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

 

 Ad. 1. Otwarcie obrad XXVII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

 

 Otwarcia sesji o godz. 10.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

Paweł Kasica i po powitaniu wszystkich obecnych na sali oświadczył, iż zgodnie z listą 

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu 

rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

 

Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

 Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad wiceprzewodniczącemu 

RM w Strykowie Włodzimierzowi Grochockiemu. 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

1. Otwarcie obrad. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z XXVI  sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 

29 sierpnia 2012 r. 

6. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami. 

7. Informacja Burmistrza M-G Stryków dot. pozyskanych w 2012 r. środków 

pozabudżetowych na realizację inwestycji w Gminie Stryków. 

8.  Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji 

RM z działalności w okresie między sesjami. 

 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a)  zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta - Gminy Stryków na rok 2012 , 

b)  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

c) zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego i 

pożyczki długoterminowej, 

d) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Miasta- 

Gminy Stryków na 2013 rok, 

e) przeznaczenia do sprzedaży na rzecz najemcy w drodze bezprzetargowej 

samodzielnego lokalu mieszkalnego stanowiącego własność gminy, 
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f) przeznaczenia do sprzedaży na rzecz najemców w drodze bezprzetargowej lokali 

mieszkalnych stanowiących budynki jednomieszkaniowe będące własnością 

gminy, 

g) podziału Gminy Stryków na okręgi wyborcze. 

 

10. Interpelacje i zapytania. 

11. Wolne wnioski i sprawy różne. 

12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

13. Zamknięcie obrad. 

 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków w imieniu burmistrza  

wnioskowała  o wprowadzenie do porządku obrad XXVII sesji Rady Miejskiej w Strykowie 

projektu  uchwały w sprawie  ustalenia miejsc targowych na terenie Gminy Stryków, 

która posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji rady oraz została przesłana wraz z 

materiałami na dzisiejszą sesję. 

Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydziału Inwestycji … w imieniu burmistrza  

wnioskowała  o wprowadzenie do porządku obrad XXVII sesji Rady Miejskiej w Strykowie 

projektu  uchwały w sprawie  zawarcia porozumienia z Powiatem Zgierskim w sprawie 

przejęcia przez Gminę Stryków zadania Powiatu Zgierskiego w zakresie przebudowy 

drogi powiatowej Nr 5113 E ul. Grunwaldzkiej w Strykowie. 

Głosowanie  obydwu  wniosków: 14 głosów za bez głosów przeciwnych i  głosów 

wstrzymujących się 

 

Przewodniczący rady poinformował, że w/w uchwały zostały wprowadzone do porządku 

obrad w pkt 9 h)  i 9 i). 

Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z XXVI  sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 

29 sierpnia 2012 r. 

6. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami. 

7. Informacja Burmistrza M-G Stryków dot. pozyskanych w 2012 r. środków 

pozabudżetowych na realizację inwestycji w Gminie Stryków. 

8.  Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji 

RM z działalności w okresie między sesjami. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a)  zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta - Gminy Stryków na rok 2012 , 

b)  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

c) zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego i 

pożyczki długoterminowej, 

d) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Miasta- 

Gminy Stryków na 2013 rok, 

e) przeznaczenia do sprzedaży na rzecz najemcy w drodze bezprzetargowej 

samodzielnego lokalu mieszkalnego stanowiącego własność gminy, 

f) przeznaczenia do sprzedaży na rzecz najemców w drodze bezprzetargowej lokali 

mieszkalnych stanowiących budynki jednomieszkaniowe będące własnością 

gminy, 
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g) podziału Gminy Stryków na okręgi wyborcze, 

h)  ustalenia miejsc targowych na terenie Gminy Stryków, 

i)  zawarcia porozumienia z Powiatem Zgierskim w sprawie przejęcia przez Gminę 

Stryków zadania Powiatu Zgierskiego w zakresie przebudowy drogi powiatowej 

Nr 5113 E ul. Grunwaldzkiej w Strykowie. 

10. Interpelacje i zapytania. 

11. Wolne wnioski i sprawy różne. 

12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

13. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 4.  Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący RM w Strykowie wnioskował o powołanie Komisji Uchwał i Wniosków na 

XXVII   sesji R M w Strykowie. 

Komisja Uchwał i Wniosków została powołana w następującym składzie: 

1) Radny Sławomir Źródło 

2) radny Andrzej Pożarlik 

3) radna Anna Ślęzak 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w w/w składzie:  

14 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się  

 

Ad. 5  Zatwierdzenie protokołu z XXVI sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w 

dniu 29 sierpnia  2012 r. 

 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag i wpisów do protokołu z XXVI sesji podczas obrad XXVII sesji nie złożono. 

 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokółu z XXVI sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów wstrzymujących się  

 

Ze względu na brak w tym momencie obrad  na sali  burmistrza Przewodniczący RM w 

Strykowie wnioskował o zmianę porządku obrad tj. zamianę punktu 6 na pkt 8 i pkt 8 na pkt 

6. 

Głosowanie wniosku: 14 głosów za bez głosów przeciwnych i  głosów wstrzymujących się 

 

Cd. porządku obrad po zmianie: 

 

6. Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji 

RM z działalności w okresie między sesjami. 

7. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami. 

8. Informacja Burmistrza M-G Stryków dot. pozyskanych w 2012 r. środków 

pozabudżetowych na realizację inwestycji w Gminie Stryków. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a)  zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta - Gminy Stryków na rok 2012 , 

b)  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

c) zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego i 

pożyczki długoterminowej, 
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d) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Miasta- 

Gminy Stryków na 2013 rok, 

e) przeznaczenia do sprzedaży na rzecz najemcy w drodze bezprzetargowej 

samodzielnego lokalu mieszkalnego stanowiącego własność gminy, 

f) przeznaczenia do sprzedaży na rzecz najemców w drodze bezprzetargowej lokali 

mieszkalnych stanowiących budynki jednomieszkaniowe będące własnością 

gminy, 

g) podziału Gminy Stryków na okręgi wyborcze, 

h)  ustalenia miejsc targowych na terenie Gminy Stryków, 

i)  zawarcia porozumienia z Powiatem Zgierskim w sprawie przejęcia przez Gminę 

Stryków zadania Powiatu Zgierskiego w zakresie przebudowy drogi powiatowej 

Nr 5113 E ul. Grunwaldzkiej w Strykowie. 

10. Interpelacje i zapytania. 

11. Wolne wnioski i sprawy różne. 

12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

13. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 6 Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących 

Komisji RM z działalności w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica poinformował, że w okresie między sesjami 

brał udział w posiedzeniach Komisji RM oraz w bieżącej pracy biura Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poinformował, że w dniu 3 września b.r. do 

Rady Miejskiej w Strykowie złożone zostało przez właścicieli działek przy ul. Warszawskiej 

Pana Piotra Szydlika i Panią Agatę Szydlik-Leszczyńską  wezwanie do usunięcia naruszenia 

prawa w uchwale XLI/317/2005 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Strykowa z dnia 28 września 2005 r. i odczytał treść wezwania. 

Po odczytaniu wezwania Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poprosił o zabranie 

głosu w tej sprawie radcę prawnego Panią Iwonę Urban o wyjaśnienie dot. tej sprawy. 

Pani Iwona Urban wyjaśniła: 

Sprawa dotyczy uchwały z 2005 roku, jest to bezwzględny warunek procesowy, żeby 

wystąpić na drogę postępowania sądowego. Bez takiego wezwania strona nie może skarżyć 

przed WSA takiej uchwały. Co może zrobić rada zgodnie z procedurami wynikającymi z  

ustawy o samorządzie gminnym bo jest to w trybie tzw. skargi powszechnej? Zachowanie 

rady musi być tzw. bezskuteczne. Bezskuteczność może polegać na tym, że albo rada  wyda 

uchwałę odmowną lub wykaże  brak reakcji. Brak reakcji organu też oznacza bezskuteczność. 

Dopiero po tym jaką rada podejmie decyzję mogą być podjęte  dalsze procedury. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie postawił wniosek, aby rada nie zajmowała się 

tym wezwaniem. 

Głosowanie wniosku: 13 głosów za bez głosów przeciwnych i  1 głos wstrzymujący się 

Następnie przewodniczący merytorycznych Komisji rady złożyli informację z posiedzeń 

Komisji. 

Przewodniczący Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych RM 

radny Włodzimierz Grochocki poinformował, że komisja odbyła jedno posiedzenie między 

sesjami, na którym wypracowała wnioski do projektu budżetu Gminy na rok 2013. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego RM 

radna Anna Ślęzak poinformowała, że Komisja odbyła jedno posiedzenie, na którym wydała 

pozytywną opinię do przedstawionych projektów uchwał oraz wypracowała wnioski do 

projektu budżetu Gminy na 2013 rok. 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM radny Andrzej Pożarlik poinformował o tym, że 

Komisja na posiedzeniu w miesiącu wrześniu zapoznała się z informacją dotyczącą realizacji 

inwestycji przyjętych w budżecie na rok 2012. Komisja była w remontowanej  przychodni w 

Strykowie. Na pytania i wątpliwości Komisji odpowiedzi udzieliła Pani Grażyna Popczyńska 

Naczelnik Wydziału Inwestycji. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego RM 

radny Czesław Polit poinformował, że Komisja spotkała się dwa razy: na pierwszym 

posiedzeniu w miesiącu wrześniu Komisji zapoznała się z projektowaną trasą przebiegu 

rurociągu CO2 przez teren gminy Stryków, w posiedzeniu tym udział brali przedstawiciele 

PGE w Bełchatowie oraz Stowarzyszenia Zrównoważonego Rozwoju w Łodzi. 

W dniu 21 września Komisji odbyła drugie posiedzenie, na którym wypracowała wnioski do 

projektu budżetu gminy na rok 2013. 

Przewodniczący Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i 

Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie radny Józef Migdałek poinformował, 

że Komisja  na swoim posiedzeniu wypracowała wnioski do do projektu budżetu gminy na 

rok 2013. 

 

Ad. 7. Informacja Burmistrza Miasta-Gminy Stryków z działalności w okresie miedzy 

sesjami.  

Burmistrz Andrzej Jankowski powiedział o najważniejszych sprawach, którymi zajmował 

się w ostatnim czasie: 

 udział w zebraniach wiejskich w związku z wypracowaniem wniosków do projektu 

budżetu na rok 2013, 

 rozmowy z kolejnymi inwestorami, spotkania i uzgodnienia w tych tematach, 

Burmistrz Andrzej Jankowski poinformował, że listy z podpisami, które sołtysi zbierali 

zostały zawiezione do Warszawy, jest to akcja uchwałodawcza związana ze zmianą ustawy o 

dochodach jst, zmianą karty nauczyciela. Na samorządy rząd nakłada zadania bez 

uzupełnienia środków finansowych.  

 

Godz. 10.20 radny Bogdan Walczak przybył na salę obrad. 

Ad. 8. Informacja Burmistrza M-G Stryków dot. pozyskanych w 2012 r. środków 

pozabudżetowych na realizację inwestycji w Gminie Stryków.  

Budowa świetlicy wiejskiej w Ciołku wraz z zagospodarowaniem terenu 

Program Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013, oś 3, działanie 313, 322, 323 

„Odnowa i rozwój wsi" 

Budowa świetlicy wiejskiej wraz z infrastrukturą towarzyszącą na działce nr 301/5 należącej 

do Gminy Stryków, przekazanej w zarząd Sołectwu Ciołek. W ramach projektu zrealizowano 

budowę budynku świetlicy wraz z salą widowiskową, aneksem kuchennym, sanitariatami i 

magazynami oraz infrastruktur   a techniczną. Projekt obejmuje także zjazd drogowy z drogi 

gminnej oraz zagospodarowanie terenu wokół świetlicy. Ponadto zakupiono wyposażenie sali 

widowiskowej, kuchni i innych pomieszczeń świetlicy. 

Całkowita wartość projektu: 802.837,00 zł 

Dofinansowanie: 423.460,00 zł 

Okres realizacji projektu: 27.03.2009 r. – 29.04.2011 r. - projekt rozliczony (przelew 

26.03.2012 r.) 

Kontrola przeprowadzona przez Urząd Marszałkowski w Łodzi  – dot. zakończenia zadania i 

wniosku o płatność, 28.02.2012 r. (pozytywny raport pokontrolny) 

Zakup samochodu do odbioru odpadów komunalnych z terenu Gminy Stryków 
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Program Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013, oś 3, działanie 321 „Podstawowe 

usługi dla gospodarki i ludności wiejskiej” 

Zakupiono samochód - śmieciarkę o pojemności zabudowy 14-17 m3. Samochód posiada 

tylni załadunek pojemników od 110 l do 1100 l. 

Całkowita wartość projektu: 415 000,00 zł 

Dofinansowanie: 153 839,00 zł 

Okres realizacji projektu: 26.10.2011 r. – 29.02.2012 r. - projekt rozliczony 

 

„Przebudowa dróg lokalnych w miejscowości Bratoszewice”  

Narodowy Program Przebudowy Dróg Lokalnych – Etap II Bezpieczeństwo — Dostępność 

— Rozwój 

Zadanie obejmuje przebudowę drogi powiatowej Nr 5112 E (ul. Szkolna w Bratoszewicach) 

oraz drogi gminnej Nr 120315 (ul. Nowości w Bratoszewicach). 

Całkowita wartość projektu: 503 232,48 zł 

Dofinansowanie: 149 469,74 zł 

Wkład własny: 288 762,74 zł,  

w tym Powiat Zgierski w ramach umowy partnerskiej: 60 000 zł 

Okres realizacji projektu: 05.10.2011 r. – 23.08.2012 r. 

Wniosek o płatność: 27.07.2012 r. – projekt rozliczony (przelew UW 13.08.2012, PZ 

22.08.2012) 

 

Zagospodarowanie obrzeży zbiornika retencyjnego w Strykowie z budową kompleksu 

sportowo - turystyczno-rekreacyjnego etap 1 

Program Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013, oś 3, działanie 313, 322, 323 

„Odnowa i rozwój wsi" 

Wykonane prace polegały na zagospodarowaniu obrzeży zbiornika retencyjnego  w 

Strykowie – etap I. W ramach zadania wykonano ścieżkę pieszo-rowerową wraz z placami 

wypoczynkowymi oraz wybudowano 2 place zabaw z nawierzchnią piaskową, 1 plac zabaw z 

nawierzchnią EPDM i skatepark. Ponadto wykonano oświetlenie alejek spacerowych, placów 

zabaw i skateparku, trawniki oraz nasadzenia drzew i krzewów. Całość została uzupełniona 

elementami małej architektury: ławki, kosze na śmieci, stojaki na rowery. 

Całkowita wartość projektu: 1.504.658,02 zł 

Dofinansowanie: 500.000,00 zł 

Okres realizacji projektu: 15.12.2009 r. – 24.01.2012 r. - projekt rozliczony (przelew 

20.03.2012 r.) 

Kontrole przeprowadzone przez Urząd Marszałkowski w Łodzi: 

W związku z zakończeniem zadania i wnioskiem o płatność 28.02.2012 r. (pozytywny raport 

pokontrolny). 

Wizytacja zlecona w związku ze skargą mieszkanki gminy Stryków 19.06.2012 r. (pozytywny 

raport pokontrolny). 

 

Zagospodarowanie obrzeży zbiornika retencyjnego w Strykowie z budową kompleksu 

sportowo -turystyczno-rekreacyjnego etap 2 i 3 
Działanie 413 "Wdrażanie Lokalnych Strategii Rozwoju" w zakresie operacji 

odpowiadających warunkom przyznawania pomocy w ramach działania "Odnowa i Rozwój 

Wsi" objętego PROW na lata 2007-2013 

Inwestycja obejmuje wykonanie ścieżki pieszo-rowerowej wraz z  oświetleniem alejek 

spacerowych oraz wykonanie miejsc wypoczynku i rekreacji w postaci wolnostojących ławek 

wraz z miejscami postojowymi dla rowerów oraz nasadzeniami drzew i krzewów. Wzdłuż 

ścieżki pieszo-rowerowej zlokalizowane będzie miejsce wypoczynku ze stolikami do gry w 
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szachy. W pobliżu istniejącej plaży zamontowane zostaną urządzenia zabaw dla dzieci. Na 

istniejącym wzniesieniu zaprojektowany został taras widokowy z nowymi barierkami 

ochronnymi, kostką betonową oraz elementami małej architektury, w postaci ławek i pergoli z 

nasadzonymi roślinami. U podnóża wzniesienia wykonany zostanie plac sportowo-

rekreacyjny typu fitness. Znajdą się na nich uniwersalne urządzenia do uprawiania ćwiczeń 

fizycznych, przeznaczonych dla osób w każdym wieku.  

Całkowita wartość projektu: 921 000,00 zł 

Dofinansowanie: 500 000,00 zł 

Okres realizacji projektu: kwiecień 2012 r.- grudzień 2012 r. 

Wniosek o płatność do 31.12.2012 r. 

 

Budowa sali gimnastycznej w Dobrej wraz z infrastrukturą towarzyszącą 
Program Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013, oś 3, działanie 313, 322, 323 

„Odnowa i rozwój wsi" 

Inwestycja obejmować będzie: budowę sali gimnastycznej z zapleczem, w którym 

zlokalizowano szatnie z natryskami, magazynki na sprzęt, pokój nauczycieli w-f oraz łącznik 

ze szkołą podstawową, gdzie zaplanowano: salę ćwiczeń korekcyjnych, pomieszczenia WC i 

szatnię. W ramach zadania wybudowany zastanie parking z 31 miejscami postojowymi. 

Całkowita wartość projektu: 1 567 783,22 zł 

Dofinansowanie: 500 000,00 zł 

Okres realizacji projektu:  styczeń 2012 - grudzień 2013 

Wniosek o płatność do 31.12.2013 r. 

 

Budowy kanalizacji sanitarnej w Swędowie 
Program Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013, oś 3, działanie 321 „Podstawowe 

usługi dla gospodarki i ludności wiejskiej” 

W ramach projektu wybudowana zostanie sieć kanalizacji sanitarnej w miejscowości 

Swędów, gm. Stryków obejmująca zakresem dwa pierwsze etapy, tj. ulice: Polną, 

Południową, Strykowską, Łąkową. 

Wystąpiono do Urzędu Marszałkowskiego w Łodzi z prośbą o aneks nr 2 do umowy Nr 

00188-6921-UM0501669/11 z dnia 26 października 2011 r. oraz o przedłużenie okresu 

złożenia wniosku o płatność: I etap do 30 listopada 2012 r. i II etap do 31 stycznia 2013r. W 

związku z odstąpieniem od umowy z wykonawcą robót zmianie uległy koszty realizacji 

przedsięwzięcia. Zamawiający udzielił zamówienia z wolnej ręki z art. 67 ust. 1 pkt. 3 ustawy 

Prawo zamówień publicznych w zakresie usunięcia istniejącego zagrożenia bezpieczeństwa 

użytkowników drogi i mieszkańców oraz rozstrzygnął dwa przetargi nieograniczone zgodnie 

z ustawą Prawo zamówień publicznych. 

Całkowita wartość projektu: 2 863 248,52  zł 

Dofinansowanie: 947 514,83 zł 

Okres realizacji projektu: 26.10.2011 - 31.01.2013 

Wniosek o płatność: I etap – do 31.11.2012 r.; II etap do 31.01.2013 r. 

 

 

Ad. 9  Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a)  zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta - Gminy Stryków na rok 2012 , 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Skarbnik M-G Stryków Pani Barbara Walak  poinformowała, że w związku z tym, że 

Urząd wystąpił o przedłużenie terminu związania z ofertą do oferenta czyli przyszłego 
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wykonawcy  zadania przebudowy  przepompowni ścieków w Smolicach i w dniu 25 września 

tego roku otrzymaliśmy odmowę  oferenta przedłużenia terminu związania z ofertą, aby była 

możliwość wykonania tego zadania w roku bieżącym zgodnie z procedurą wynikającą z 

ustawy o zamówieniach publicznych gmina ma możliwość wybrania następnego z listy 

oferentów. Druga oferta łącznie droższa jest  jest jednak o 110.000 zł występujemy z 

propozycją uaktualnienia limitu wydatków o wspomnianą kwotę 110.000 zł. W związku z 

tym proponujemy wnieść autopoprawkę w załączniku Nr 2 tej uchwały na str. 3 w części 

dotyczącej działu 90001- gospodarka ściekowa i ochrona wód – i zamiast przekazanych 

dotychczas w projekcie 68.000 zł  proponujemy urealnić limit o 178.000 zł czyli różnica na 

plus o 110.000 zł. Wartość tą proponujemy sfinansować z oszczędności na zadaniu budowa 

kanalizacji w Swędowie .Na finansowanie tego zadania zostały zabezpieczone środki 

finansowe  w formie dotacji dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 

Strykowie. W związku  z tym, że w wartość zabezpieczenia stanowi kwotę brutto, a Zakład 

Gospodarki odzyskał  podatek VAT  ok. 172.000 zł i przekazał do budżetu Gminy jako 

wartość zmniejszenia nakładów na tym zadaniu stąd propozycja w związku z 

oszczędnościami na tym zadaniu zmniejszyć limit wydatków o tą dodatkową kwotę  110.000 

zł  czyli z dotychczasowej kwoty 648.819 zł proponujemy zapis 758.819 zł. Jednocześnie 

dodam, że autopoprawka była przedmiotem dzisiejszego posiedzenia merytorycznej Komisji i 

uzyskała jej akceptację. 

Głosowanie nad autopoprawką: 

     15 głosów za 

     0 głosów przeciwnych 

    0 głosów wstrzymujących się  

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

b)  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Skarbnik M-G Stryków Pani Barbara Walak  poinformowała, że w ślad za autopoprawką 

w uchwale w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta - Gminy Stryków na rok 

2012, która uzyskała akceptację rady stąd również propozycja wniesienia autopoprawki w 

części dotyczącej załącznika nr 2 do Wieloletniej Prognozy Finansowej związana z 

ustaleniem limitu na budowę kanalizacji sanitarnej w Swędowie czyli zamiast 

dotychczasowej kwoty 4.499.687,70 zł  proponujemy ustalić limit w kwocie 4.389.687,70 zł 

czyli mniej o 110.000 zł  natomiast zwiększyć limit wydatków na zadaniu pn. rozbudowa 

przepompowni ścieków w Smolicach zamiast dotychczasowej kwoty 438.000 zł proponujemy 

zapis czyli ustalenie limitu w wysokości 548.000 zł czyli wiecie o 110.000 zł. 

Głosowanie nad autopoprawką: 

     15 głosów za 

     0 głosów przeciwnych 

    0 głosów wstrzymujących się  

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15   głosów za  

0 głosów przeciwnych  



9 

 

  0 głosów wstrzymujących się  

 

c) zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego i 

pożyczki długoterminowej, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

  0 głosów wstrzymujących się  

 

 

d) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Miasta- 

Gminy Stryków na 2013 rok, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

  2 głosy wstrzymujące się  

 

e) przeznaczenia do sprzedaży na rzecz najemcy w drodze bezprzetargowej 

samodzielnego lokalu mieszkalnego stanowiącego własność gminy, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego RM 

radna Anna Ślęzak w imieniu Komisji przedstawiła  wniosek formalny do projektu uchwały: 

Po zapoznaniu się z projektem uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży na 

rzecz najemcy w drodze bezprzetargowej samodzielnego lokalu mieszkalnego 

stanowiącego własność gminy, położonego w Strykowie, przy ul. Targowej 23/27 o pow. 

51,70 m² wraz z komórką o pow. 5,80 m²  oraz udziałem 20/1000 w działce gruntu, na 

którym zlokalizowany jest budynek Komisja wnioskuje o udzielenie bonifikaty przy 

sprzedaży w/w lokalu na rzecz najemcy w wysokości 50 %. 

Bonifikata zaproponowana przez Burmistrza M-G Stryków w projekcie uchwały  

określona została na poziomie 70%. 

Radny Bogdan Walczak pytał jakie to będą różnice kwotowe między 50 % a 70% ? 

Przewodnicząca Komisji Budżetu odpowiedziała, że będzie to 28.000 zł. Dodała, że jest to 

lokal w budynku nowym, wyposażonym we wszystkie media, byłoby to krzywdzące  

przyjmując 70% bonifikaty w stosunku do budynków, które sprzedajemy w złym stanie 

technicznym. 

Głosowanie nad wnioskiem: 

     14 głosów za 

     0 głosów przeciwnych 

    1 głos wstrzymujący się  

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały z uwzględnieniem wniosku o 50% bonifikaty:  

15   głosów za  
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0 głosów przeciwnych  

  0 głosów wstrzymujących się  

 

f) przeznaczenia do sprzedaży na rzecz najemców w drodze bezprzetargowej lokali 

mieszkalnych stanowiących budynki jednomieszkaniowe będące własnością 

gminy, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

  2 głosy wstrzymujące się  

 

g) podziału Gminy Stryków na okręgi wyborcze, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

W dniu 14 września tego roku Burmistrz M-G Stryków złożył do rady wniosek   w sprawie 

dokonania podziału Gminy na okręgi wyborcze, ustalenie ich granic i numerów wraz z 

projektem uchwały w tej sprawie. 

Sekretarz M-G Stryków  Pani Anna Sasin wniosła na sesji w imieniu burmistrza  

autopoprawkę do projektu uchwały  w sprawie zmiany opisu granic w okręgu 10 i 9 w 

sposób następujący:  

 w okręgu 10 sołectwo Rokitnica byłoby zastąpione sołectwem Anielin, Sierżnia, 

Bartolin,  

 do okręgu 9 przypisane byłoby sołectwo Rokitnica a odjęte Anielin, Sierżnia, 

Bartolin   

Sekretarz zaznaczyła, że jednolita norma przedstawicielstwa, która jest wyliczona w tych 

dwóch okręgach byłaby podobna, czyli nie uległaby zmianie ponieważ w sołectwach  Anielin, 

Sierżnia, Bartolin na dzień 30 czerwca mieszkańców jest wpisanych 258 a powinno być 235. 

Radny Witold Śliwkiewicz: 

Powiedział, że wniosek uważa za słuszny i dobry bo  Rokitnica sąsiaduje z Nowostawami. 

Powiedział, że jest zadowolony. 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

Zabiorę głos troszkę szerzej w tej sprawie ponieważ na Komisji ja nie głosowałem, nie 

popierałem tych zmian, dlatego, że po pierwsze  był czas od ubiegłego roku żeby te sprawy 

przynależności mieszkańców do danego sołectwa uregulować, uregulować ten fakt i ten, który 

dzisiaj jest procedowany. Między innymi tę autopoprawkę, którą Pani sekretarz przedstawiła, 

ja również mam ją odnotowaną, ale mam ich więcej. Nie wiem czy jest sens abym 

przedstawiał według mojego spojrzenia na ten podział, dlatego, że mnie osobiście jak i ustawa 

nie obliguje tylko i wyłącznie matematyka, że tyle i tyle ma być. Przede wszystkim  powinien 

decydować interes wspólnoty mieszkaniowej czyli tego okręgu. To nie zawsze we wszystkich 

stronach jest pokryte z faktami bo inaczej niż sołectwo, ale okręg ma również sprawy, które 

interesują tą wspólnotę w okręgu jakimiś tematami a nie ma sensu ich tu wymieniać bo jest 

ich bardzo dużo. Według mojego podziału na przykład to okręg 10 pozostaje u mnie nie 

obsadzony czyli jeden mandat stał się wolny. A dlaczego? Dlatego, że są propozycje, które do 

poprawki Pani sekretarz przedstawiła, jest to rzeczywiście niedorzeczne trzeba spojrzeć na to 

całe. Bo co Rokitnica ma wspólnego ze Sosnowcem? Szybko wymienię tylko dwie kwestie… 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radcę prawnego, kto może być autorem projektu 

uchwały? 
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Radny Bogdan Walczak mówił: 

Ale ja mam prawo się wypowiedzieć, będę głosował czy nie? 

Radca prawny odpowiedziała, że radny Walczak może dyskutować, a nie przedstawiać 

propozycje … 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

Właśnie z dyskusji wynikają wnioski. Może burmistrz na skutek mojej przedstawionej 

informacji zmieni zdanie, a jeżeli nie to zostanie to co jest. Ja chcę się wypowiedzieć na temat 

tego co jest w uchwale, mam takie prawo i proszę mi nie przerywać. Pozostawię w spokoju 

okręgi 1, 2 3 i 4 czyli strykowskie, 5- Bratoszewice słusznie dlatego, że tam już od dawna dla 

mnie powinien być inny podział tego sołectwa, powinny być tam dwa mandaty, 6- według 

mnie powinna być Tymianka + Osse, 7 – Ciołek, Gozdów, Koźle, Pludwiny, Sadówka, 

Wrzask, Zagłoba, 8- Kalinów, Wola Błędowa, Wyskoki, 9- Lipka, Anielin, Sierżnia, Bartolin, 

Warszewice – tu w tym okręgu, są sołectwa, które jak mówi ustawa powinny ze sobą 

sąsiadować, a w szczególnych przypadkach może nastąpić pewne rozsunięcie, 10- pozostaje u 

mnie do wzięcia, 11- Stary Imielnik, Dobieszków, Ługi, Michałówek, Sosnowiec Pieńki, 12- 

Dobra, Dobra Nowiny i Sosnowiec, 13 - Kiełmina, Zelgoszcz, 14 - Nowostawy Górne, 

Niesułków, Rokitnica i Niesułków Kolonia- to też jest rejon, który ma wspólne interesy, 15- 

Anielin Swędowski, Swędów i Smolice. Mogę państwu przedstawić jeszcze wyliczenia 

poszczególnych tych okręgów. Jest to słuszne panie burmistrzu, że stacja – pamięta  pan albo 

nie pamięta, chyba pana wtedy nie było, już to dawno było jak burmistrz Jarocki próbował 

Sujki połączyć ze stacją, gdzie Państwowa Komisja Wyborcza odrzuciła na moją skargę taką 

propozycję. I to jest właśnie to samo, nie chcę tutaj komentować tego, to jest moje osobiste 

spojrzenie i zdanie  na ten temat. I teraz tak: 5 okręg miałby 1101, 6- 774, 7-903, 8-5888, 9-

640, 11- 984, 12- 935, 13- 802, 14- 832, 15- 1057. Za projektem takim przedłożonym ja będę 

przeciwny. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków mówił: 

taki podział jak przedstawiony tu obecnie jest nie możliwy do funkcjonowania w przyszłych 

wyborach ze względu na zmienione warunki naliczania przedstawicielstwa w poszczególnych  

okręgach. Dlatego w mieście, gdzie do tej pory według starych zasad funkcjonowania były 

możliwe 5 mandatów, w tej chwili nie da się 5 mandatów przydzielić miastu  jeżeli nie 

zmienimy granic dzielnic. Ale zasada jest taka: my musimy w tej chwili podjąć uchwałę o 

nazwijmy to tymczasowym podziale czyli takim jak został zaproponowany z tą jedną 

poprawką. 

Przystąpimy do zmian dzielnic w mieście aby powrócić do 5 mandatów. Tak podzielimy 

miasto na dzielnice żeby było po równo przedstawicielstwa i będziemy musieli wrócić do 

zmian dotyczących terenów wiejskich bo ten jeden mandat w tej uchwale dzisiaj jest, z 

powrotem wróci do miasta. Więc nie rozważajmy dzisiaj docelowego podziału i 

funkcjonowania okręgów bo i tak będziemy to zmieniać. Ale nie możemy wcześniej ze 

względów czasowych dokonać zmian w mieście w związku z tym przyjmujemy propozycję 

zaakceptowana przez Komisarza – bo to jest jeszcze ważne – później będziemy mieć czas 

żeby do wyborów przystosować sobie do warunków obecnych. Także chcemy  żeby pozostało 

przedstawicielstwo  miasto – wieś, tereny wiejskie 10  z tym, że będzie pole manewru do 

zmian. 

Pani Anna Sasin Sekretarz  M-G Stryków mówiła: 

Nie mogę się zgodzić nie tłumacząc tego podziału przedstawionego przez Pana radnego 

Walczaka. Przedstawiony podział przez radnego był niezgodny z przepisami. 

Radny Bogdan Walczak: z którymi? 

Pani Anna Sasin:  

z każdym z wymienionych, podział na okręgi jest zapisany w przepisach Kodeks wyborczy i 

w przepisach omawiających zasady podziału na okręgi zasady są takie, że podstawowa 
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różnicą pomiędzy poprzednimi przepisami a dotychczasowymi jest to, że jednostka 

pomocnicza jest okręgiem. W ten sposób wyliczając zgodnie z przepisami Kodeksu 

wyborczego  okręgiem na terenie gminy stało się sołectwo Tymianka, sołectwo Kiełmina, 

sołectwo Swędów, sołectwo Bratoszewice i sołectwo Dobra. Te sołectwa są okręgami i to jest 

rzecz święta. Pozostałe jednostki pomocnicze, które nie spełniają  tych wymogów okręgów 

należy łączyć ze sobą tworząc okręgi dążąc do jednolitej normy przedstawicielstwa. Dopiero 

pozostałe, nie dobrowolnie - jak Pan to uczynił i poprzyłączał jednostki pomocnicze do 

okręgów już utworzonych zgodnie z Kodeksem wyborczym. I to jest ta podstawowa różnica. 

Przewodniczący rady poprosił Panią Sekretarz o przedstawienie jeszcze raz wniosku 

formalnego. 

Pani Anna Sasin  Sekretarz M-G Stryków: 

Wniosek polega na tym , żeby zmienić opis granic  okręgu 10 i 9 w sposób następujący:  

 w okręgu 10 wypadłoby sołectwo Rokitnica a przypisane byłoby sołectwo Anielin, 

Sierżnia, Bartolin,  

 w okręgu 9 wypadłoby sołectwo Anielin, Sierżnia, Bartolin  a zostało dopisane 

sołectwo Rokitnica. 

Jednolita norma przedstawicielstwa byłaby zachowana zgodnie z przepisami Kodeksu 

wyborczego. 

Głosowanie wniosku: 10 głosów za 

1 głos przeciwny  

2 głosy wstrzymujące się  

 

 

Podczas głosowania nieobecni: radna Marzena Skwarko, radny Czesław Polit 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

Z 7 maja 2012 roku są wytyczne dotyczące podziału jednostek samorządu terytorialnego, 

wyjaśniają podział na okręgi:  

pkt 9 ,, Co do zasady nie powinno się łączyć jednostek pomocniczych nie graniczących ze 

sobą. Jedynie kiedy nie pozwala na to utworzenie okręgu …ˮ 

A co do interpretacji tego ostatniego zdania ja dyskutował nie będę. Proszę to odnotować w 

protokóle.  

Radny Witold Śliwkiewicz mówił: 

Wszyscy tutaj  mówią, ale nie wiadomo  jaka jest norma .Trzeba powiedzieć, że norma 

przedstawicielstwa jest 811,47 na nasza gminę. Po to się dzieli ilość mieszkańców przez ilość 

radnych. Niektóre okręgi przedstawione przez Pana Burmistrza i Pana Walczaka są karłowate. 

Ja już na wstępie mówiłem, że wsi się należy 11 mandatów a nie 5 i po dziesięciu latach 

jestem bardzo zadowolony. Bo w tej chwili norma przedstawicielska na mieście wynosi 4, 2 a 

u nas 10,6. Mam prośbę do pana burmistrza: jak Pan będzie zamierzał budować  TBS- y to u 

nas jest dużo miejsca i wtedy będziemy mieli dwa mandaty.   

Głosowanie nad przyjęciem uchwały wraz z autopoprawką  zgłoszoną wnioskiem:  

11   głosów za  

1 głos przeciwny  

  1 głos wstrzymujący się  

h)  ustalenia miejsc targowych na terenie Gminy Stryków, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków zgłosiła autopoprawkę do 

projektu uchwały w podstawie prawnej, którą omówi pani mecenas. 

Pani Iwona Urban radca prawny mówiła: 
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W podstawie  prawnej został wymieniony  art. 40 ust. 1 proponuję autopoprawką zmienić na 

art. 40 ust. 2 pkt 4  

Głosowanie nad autopoprawką: 

     13 głosów za 

     0 głosów przeciwnych 

    0 głosów wstrzymujących się  

 

 

Radny Andrzej Pożarlik mówił: 

Proszę państwa, trzeba powiedzieć jasno, że handel będzie odbywał się tylko na targowisku, 

nie będzie mini rynku,  no i przy cmentarzach. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków wyjaśniała : 

Na temat propozycji tej uchwały były rozmowy już od ubiegłego roku. Nie będzie tam 

targowiska dlatego, że jest to teren prywatny. Pan zgłosił wniosek, że będzie prowadził 

handel do 31 grudnia, nie podjął prób zabezpieczenia tego terenu oraz działań zmierzających 

do jakiegokolwiek zabezpieczenia tego terenu. Wiemy, że handel odbywa się tam w pasie 

drogowym, ponieważ ta działka należąca do właściciela jest bardzo mała  i nic się by tam nie 

zmieściło. Dysponujemy dużym terenem, wolnym , bezpiecznym  dlatego postanowiliśmy  

wystąpić z propozycją takiej uchwały by wreszcie uporządkować handel na terenie miasta i 

gminy. 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

To takie wybiegające, dlatego, że uważam, że nie powinno być dyskusji dlatego, że ten 

dokument nie jest dokumentem oficjalnym do dyskusji, po pierwsze nie ma go w porządku 

obrad … 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że dokument został wprowadzony do 

porządku obrad na początku sesji, kiedy nie było Pana na sali. 

Radny Bogdan Walczak mówił : 

Na podstawie sytuacji jaka miała miejsce w ubiegłym roku, kiedy zbierały się dwie komisje w 

sprawie rynku głównego, były takie wnioski wyciągane i kierowane w stosunku do policji. 

Czy w związku z tym projektem uchwały, ta uchwała jaki będzie nakładała na burmistrza, bo 

jest napisane, że uchwała do wykonania przez burmistrza. Na kogo będzie spoczywała 

odpowiedzialność jeżeli ktoś będzie handlował na chodniku czy to znaczy, że burmistrz ma 

interweniować? Proszę mi wskazać organy, bo są straż miejska, policja drogowa, miejska, no 

różne są instytucje do czuwania nad porządkiem i komisja Ładu Rady Miejskiej też ma 

wpisane ład i porządek. Dlatego, żeby potem nie było takiego wymijania, dlatego, że ja na 

komisji spytałem, przecież dzisiaj oczywiście ja popieram tą uchwałę, ale jest chyba od 

dwóch tygodni na parkanie targowiska tablica czerwona z napisem zakaz handlu. I pytam kto 

ją respektuje? W ostatni czwartek odbywał się handel i to mało tego, że handel ze skrzyneczki 

ale ze skrzyni samochodu ciężarowego. Stąd moje pytanie: kto będzie respektował 

przestrzeganie tego punktu? Proszę mi odpowiedzieć. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków wyjaśniała: 

Wiadomo, że od porządku na terenie naszej gminy jest przede wszystkim policja. W częstych 

rozmowach z Panem Komendantem naszego Komisariatu  były omawiane sprawy porządku 

na targowisku. Pan Komendant twierdzi, że nie ma przepisu, w ramach którego on może 

egzekwować  gdzie można handlować. Prawo miejscowe taki argument daje. To jest właśnie 

ta uchwała, która pozwoli policji interweniować. A to czy handlujący będą się ustawiać na 

miejscach do tego wyznaczonych  czy na parkingach, czy gdzie indziej to już jest kwestia 

tego czy chcą oczekiwać interwencji policji czy chcą wykonywać zalecenia uchwały w tej 

sprawie.  

Radny Bogdan Walczak mówił: 
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Pani Burmistrz, Pani wybaczy ale liczyłem na inną odpowiedź, a to na taką, sądzę, że ta 

uchwała dzisiaj przyjęta będzie wkomponowana w regulamin utrzymania czystości, gdzie w 

tym dokumencie prawie miejscowym są zapisane sankcje czy postępowania karne. I tam 

będzie zapisane, że w takich i takich przypadkach  kto będzie …Proszę nie zaprzeczać, bo tak 

być musi bo tak jest. Ta uchwała nie będzie sankcją karną. Ta uchwała tylko reguluje pewien 

problem, który musi być usankcjonowany i tu ustawa też zobowiązuje burmistrza do 

opracowania nowych regulaminów utrzymania czystości, w których tam są  sankcje czy 

postępowanie karne wpisane. No jeżeli przewodniczący Komisji Rewizyjnej kiwa głową, że 

nie to proszę przynieść regulamin utrzymania czystości …. 

Radny Andrzej Pożarlik: 

Mnie nie interesuje regulamin utrzymania czystości, co ma regulamin utrzymania czystości 

do uchwały o zakazie handlu? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków mówił : 

Tak naprawdę nie chodzi nam o karanie, Panu chodzi o karanie a nam o uporządkowanie  

spraw prawem miejscowym, które będzie do realizacji przez policję.  

  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

  0 głosów wstrzymujących się  

 

i)  zawarcia porozumienia z Powiatem Zgierskim w sprawie przejęcia przez Gminę 

Stryków zadania Powiatu Zgierskiego w zakresie przebudowy drogi powiatowej 

Nr 5113 E ul. Grunwaldzkiej w Strykowie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

  0 głosów wstrzymujących się  

 

Przewodniczący prowadzący obrady ogłosił 10 minut przerwy w obradach. 

 

Ad. 10. Interpelacje i zapytania. 

 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

Ponieważ 28 marca tego roku była ożywiona dyskusja na temat uchwały opieki nad 

zwierzętami szczególnie kotów i tak dalej chciałem zapytać czy w związku z ta uchwałą 

pojawiły się jakieś  osoby, które chciałyby się zająć taką opieką nad zwierzętami bo tam były 

takie zapisy. Czy są takie zgłoszenia? 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków odpowiedziała, że nie ma 

zgłoszeń. 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

Proszę bardzo szczegółowo odpowiedzieć bo chciałbym się dowiedzieć jak przebiega 

postępowanie w sprawie zmiany planu czy  zmiany studium, ponieważ na ostatniej komisji 

kultury był dłuższy temat i dla mnie nie zrozumiały na temat rejonu Dobieszkowa, gdzie pan 

radny występował z pewną sprawą a chodzi o zmianę w planie. Zdziwiło mnie gdzie pan 

przewodniczący Komisji Rewizyjnej  pyta przewodniczącego rady dlaczego tak długo? Pan 
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przewodniczący rady odpowiada, że to jeszcze ze dwa lata potrwa. Dlatego stąd  moje 

pytanie, bo ja się wszystkim interesuje z wyjątkiem spraw prywatnych, chciałem się 

dowiedzieć jaka jest procedura. Ktoś składa wniosek, pismo o otworzenie żwirowni. Czy on 

czeka miesiąc, dwa, trzy czy dwa lata czy trzy ? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków odpowiedział: 

Kopalnie kruszyw  różnią się od tej działalności związanej ze zmianą do planu o tyle, że 

ustawa reguluje to w ten sposób, że jeżeli jest udokumentowane złoże to obowiązkiem gminy 

jest wprowadzenie go do studium. I również różnica przy opracowywaniu planu polega na 

tym, że to jest wyjątek, że zmianę do planu w tym zakresie czyli w zakresie kopalni finansuje 

inwestor. Dlatego ta procedura jest szybka. 

 Aby dokonać zmiany w planie  musi być dokonana zmiana studium. Studium jest ogólnym 

zakresem, który określa funkcje terenów, a plan określa szczegóły. To jest przedmiotem 

dyskusji wszystkich samorządów a znacząco wydłuża całą procedurę. Czyli krótszy termin 

zmiany do planu danej miejscowości jeśli chodzi o procedury ustawy to jest około 8 miesięcy 

o ile nie ma odwołań i spraw sądowych. Ostatnie studium też długo uchwalaliśmy. To nie 

zależy tylko od gminy ale od innych ustaleń gdzie opiniują różne instytucje. Trudno określić 

czasowo ile to może potrwać. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odpowiedział radnemu Walczakowi: jeśli pan pyta o 

boisko w Dobieszkowie to wiem jako członek Komisji Rolnictwa kiedy prawdopodobnie 

zakończą się zmiany w studium i to co powiedział pan burmistrz to jest okres  około dwóch 

lat  od dnia posiedzenia Komisji. 

Radny Włodzimierz Grochocki mówił: 

Ja składałem niedawno wniosek o przestawienie znaków drogowych na chodniku na ul. 

Kopernika, ponieważ tam mieszkanka nie mieściła się z wózkiem, ale ostatnio ta  sama Pani 

jadąc elektrycznym wózkiem inwalidzkim od strony stacji chodnikiem po stronie nieparzystej 

ulicy musiała zjechać z chodnika przy rondzie na ul. Kolejową - bo tam montują ekrany-  i 

jechać ulicą pod prąd. Proszę żeby to przejście chodnikiem przy ul. Kolejowej 25 było 

szersze. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków odpowiedział, że inwestycja jest jeszcze 

w trakcie realizacji, przeszkoda będzie usunięta. 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

Będę grzeczny i nie będą mówił o kręceniu lodów co przez niektórych, bo byłoby to 

niegrzeczne jak to z niektórych ust można było usłyszeć. 

Zalew nabrał uroku z tym, że  są miejsca i bardzo dziękuje w imieniu mieszkańców bo jest 

ładnie i czysto, ale są miejsca między zalewem a sąsiednimi działkami, nie wiem czy to 

należy do zalewu  są miejsca zakrzaczone, nie zostały wycięte. Proszę to uporządkować. Jest 

tez słup wysokiego napięcia taki okrak i w tym okraku rośnie chyba jabłonka. Nie wyobrażam 

sobie gdyby ktoś w trakcie deszczu czy po deszczu tamtędy przechodził, jakieś przesilenia 

prądu i byłaby tragedia. Byłbym za tym, aby to drzewo stamtąd usunąć, bo ono nic nie wnosi. 

Jest to drzewo z lat sześćdziesiątych i dla bezpieczeństwa uczestniczących nad zalewem 

usunąć. 

Radny Witold Śliwkiewicz mówił: 

Niedawno było spotkanie w Woli Błędowej, był pan Burmistrz, Pan Starosta Karpiński, 

przedstawiciel Bunte. Ale my byliśmy wcześniej jako delegacja wsi Woli Błędowej  i ul. 

Wolskiej 13 sierpnia w Starostwie. 

Następnie radny Śliwkiewicz odczytał odpowiedź Zarządu Powiatu Zgierskiego z dnia 11 

września 2012 r. skierowana do niego po spotkaniu w dniu 13 sierpnia b.r. (w aktach ). 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków odpowiedział, że poczekamy na 

wykonanie ustaleń do 15 października tego roku. 

Radny Łukasz Orłowski mówił: 
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Na ostatnim zebraniu Rady  Osiedla Centrum  mieszkańcy ul. Stary Rynek pytali czy teren 

przed pocztą  jest nasz czy Poczty Polskiej. Jeżeli Poczty to proszę wystosować pismo o 

upiększenie tego terenu , jeżeli nasz to proszę upiększyć. 

Jak przebiega kontrola umów na wywóz nieczystości stałych, bo jest cały czas problem 

podrzucania śmieci na teren spółdzielni? 

 Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków odpowiedział: 

Teren przed pocztą należy do Poczty Polskiej , wystąpimy o jego uporządkowanie  

Temat śmieci – to jest sytuacja odwrotna w której my występowaliśmy o użyczenie terenu do 

zrealizowania inwestycji polegającej na doprowadzeniu ciepła ze spółdzielni do urzędu i 

ośrodka zdrowia przez teren spółdzielni. Jak to się skończyło? A tak się skończyło, że 

szukamy innego rozwiązania projektowego. Więc teren należy do spółdzielni i to wszystko co 

się dzieje w sensie zabezpieczenia, nadzoru należy do spółdzielni. Natomiast cała sfera 

dotycząca wykonywania ustawy śmieciowej jest w kwestii rozważania. Zobowiązani jesteśmy 

terminami do wprowadzenia podatku śmieciowego dla każdego, ustalenia stawki i 

wprowadzenia całego systemu. Jesteśmy w Związku Bzura w ramach tych 24 gmin będziemy 

budować zakład utylizacji, który będzie zakładem regionalnym w tej chwili trwają już 

konkretne prace projektowe konkretne. Jest rozważana taka kwestia: wszelkie prace związane 

z podatkiem śmieciowym i organizacja przekazać Związkowi czy gminy część tych zadań 

będą same realizować czyli od podatku, ściągalności, egzekucji itd. Dwa samorządy z tych 24 

maja problem polegający na tym, że mają własne  jednostki, które się tym zajmują: tj. 

Łęczyca i Stryków. To ma być na tej zasadzie jeżeli  czy gmina czy związek w zależności od 

przyjętego rozwiązania będzie organizował przetarg na na odbiór śmieci. Firma jedna, która 

wygrywa obsługuje całą gminę i działa na terenie całej gminy. Ale jest problem prawny gdzie 

jedni wydają opinię, że tam gdzie są zakłady budżetowe mogą te zadania wykonywać bez 

przetargowo natomiast inna opinia jest, że nie mogą. Ta dyskusja trwa i czekamy 

rozwiązania. Są sytuacje gdzie zakład gospodarki komunalnej jest jedynym pracodawcą. 

Jeżeli jest to mały zakład to wiadomo, że nie będzie konkurował z dużym zakładem, który 

czeka na moment uruchomienia tych przetargów. 

Radny Włodzimierz Grochocki pytał: 

czy kontrole, które były przeprowadzane dały już efekty, czy są osoby, które nie miały 

podpisanych umów i czy są jakieś konsekwencje? 

Pani  Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków odpowiedziała: 

Urząd rozpoczął kontrolę zawartych umów przez mieszkańców naszej gminy, zrobiono  to  

częściowo. Mamy informację na temat zawartych umów przez wszystkie firmy, które 

odbierają śmieci na terenie gminy. Po kontrolach, które zostały przeprowadzone praktycznie 

wszyscy, którzy nie  mieli podpisanych umów, umowy podpisali. Chodzi o nie wymuszanie 

czegokolwiek, karanie  tylko uświadomienie ludziom, że jest taki obowiązek żeby zawarli 

takie umowy. Tam gdzie na dzikich wysypiskach śmieci znaleziono i zidentyfikowano czyje 

są (dokumenty), mamy sprawy w sądzie w celu ustalenia odpowiedzialności. 

 Zgodnie z ustawą właścicielem śmieci jest właściciel gruntu, na którym śmieci leżą czy to 

zarządca gruntu czy właściciel działki. Często tak jest, że śmieci leżą przy drodze powiatowej 

i na działce będącej własnością osoby fizycznej. 

Radny Łukasz Orłowski oddał swój głos Pani Janinie Stańczyk Przewodniczącej Zarządu 

Osiedla Centrum. 

Pani Janina Stańczyk pytała czy była przeprowadzona kontrola umów na odbiór śmieci u 

mieszkańców z ul. Grunwaldzkiej, Głowackiego i Wolskiej? 

Pani  Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków odpowiedziała, że jeszcze nie 

było takiej kontroli w tym rejonie. 

Pani Janina Stańczyk prosiła o przeprowadzenie takiej kontroli, ponieważ stamtąd są te 

śmieci na terenie osiedla. 
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Pani  Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków odpowiedziała, że docelowo 

skontrolowani zostaną wszyscy, Urząd nie ma takiej możliwości aby skontrolować 

wszystkich na raz. 

Radny Witold Śliwkiewicz pytał jaki jest koszt projektu Bzura? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków odpowiedział , że całkowity koszt 

określi projekt techniczny , który jest wykonywany .Są określone koszty jako udział własny 

na poszczególne lata w zależności od liczby mieszkańców gminy. Jest to składka ustalona na 

realizacje zadania przez całą gminę . 

Pani Barbara Walak Skarbnik M-G Stryków poinformowała, że w tym roku jest to kwota 

249.000 zł, w przyszłym roku taka sama kwota, a w trzecim mniejsza. 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

W ostatnim czasie w gazetach i w stacjach telewizyjnych mówi się o nieszczęśliwych 

wypadkach z dziećmi. Radny pytał jaka jest zasada, jak to się odbywa, komu podlega MOPS 

nasz strykowski, bo z tego co wiem to w Strykowie na terenie gminy jest sporo rodzin, które 

mają dzieci z adopcji. Czy ze strony urzędu odbywa się jakaś kontrola, jak to się odbywa w 

tym MOPS, czy MOPS sam siebie kontroluje? Na szczęście nie ma takich przypadków jak 

Puck dlatego pytam kto czuwa nad MOPS, nad właściwym wydatkowaniem pieniędzy, które 

są na te sprawy, na wspomożenie rodzin biednych, patologicznych. Jaki jest system kontroli 

tych rodzin? 

Odpowiedzi udzieliła Pani Bożena Chojnacka Kierownik M-GOPS w Strykowie: 

Jeśli chodzi o rodziny zastępcze to podlegają one Powiatowemu Centrum Pomocy Rodzinie 

 ( PCPR) w Zgierzu. To nie MOPS przydziela i nie ma nic do rodzin zastępczych. Natomiast 

siłą rzeczy wiemy, które rodziny zastępcze są nasze, często są to osoby, które korzystają z 

naszej pomocy, nie w każdym przypadku jednak. Ośrodek nie przydziela rodzin zastępczych. 

Na gminie ustawowo ciąży od roku 2012 obowiązek pokrywania 10 % kosztów utrzymania. 

Jesteśmy w stałym kontakcie z PCPR w Zgierzu i tu jest wymieniana informacja pomiędzy 

Ośrodkiem a PCPR. Robimy również wywiady na rzecz PCPR odnośnie sytuacji rodzin. Są te 

sprawy monitorowane. Jest jeszcze Zespół Interdyscyplinarny i ktokolwiek podejmie 

wiadomość i zgłosi nam – może być to anonimowo – wtedy Zespół się spotyka. W skład 

Zespołu wchodzą fachowcy różnych dziedzin i są podejmowane ustawowe działania. 

  

Ad.   11. Wolne wnioski i sprawy różne. 

 

Pan Stanisław Miller sołtys wsi Koźle zgłosił wniosek o doraźne naprawienie drogi w stronę 

Pludwin, w której są wyrwy zagrażające bezpieczeństwu użytkowników. Dalej pan sołtys 

mówił, że mieszkańcy skażą się na słaby zasięg Internetu, pytał czy będą podejmowane 

działania w tym kierunku. Zgłosił także problem poboczy drogi, która uczęszczają dzieci do 

szkoły, pobocza nie ma i to jest niebezpieczne dla dzieci.  

Pan Andrzej Janeczko sołtys wsi Ługi mówił o problemie dot. drogi – chodzi o łącznik 400 

metrów Sosnowiec Pieńki – Cesarka, jest to droga nieutwardzona z dziurami, jest to bardzo 

ważna droga dla mieszkańców. Nie można ustalić czyja jest ta droga, czy gminna, czy to 

własność prywatna. Pan sołtys apelował do radnych, aby zajęli się tym tematem, aby te 400 

metrów drogi wyasfaltować, uporządkować całą sprawę. Problem łącznika Cesarka Ługi jest 

dla nas sprawą istotnej wagi. Następnie mówił o wykorzystaniu środków z funduszu 

sołeckiego,  w Internecie napisane jest, że muszą one być wykorzystane na poprawę jakości 

życia ludzi na wsi, ale tylko na środki trwałe, nie można wydatkować ich na spotkania 

integracyjne. Pan sołtys powiedział, że otrzymał zaproszenie z Byszew od pani sołtys na 

imprezę „Pożegnanie jesieni”, która finansowana jest z funduszu sołeckiego.  Pytał czemu  w 

Gminie Nowosolna można wydawać środki z funduszu sołeckiego na imprezy integracyjne, a 

u nas nie. Kolejna sprawa poruszona przez pana sołtysa do ustawa śmieciowa – czy zmusi ona 
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mieszkańców do korzystania z droższego zakładu wybranego przez Gminę. Obecnie ja płacę 

17 zł, inni 22 zł, ale czuje, że za rok za dwa też będę płacił do Gospodarki te 22 zł, bo ludzie 

mają prace i to nie może upaść. To niech to upadnie, zreformować to, niech będzie firma, 

która się utrzyma na rynku.  

Pan Andrzej Janeczko podziękował pani Bożenie Chojnackiej kierownik MGOPS w 

Strykowie i Panu Burmistrzowi za szybką interwencję dot. pomocy osobie potrzebującej. 

Burmistrz Andrzej Jankowski odpowiadając na pytania powiedział:  

 droga Sosnowiec Pieńki – Cesarka – problem polega na tym, że droga we fragmencie 

nie jest drogą gminną, nie ma także kontaktu z właścicielem działki przez którą 

przechodzi droga. Ustawa zabrania nam inwestowania środków publicznych na 

gruncie prywatnym, szukamy rozwiązania, wykonanie nakładki na tym połączeniu to 

nieduży koszt, ale trzeba spełnić wszystkie wymogi formalne.  

 stawkę podatku śmieciowego będzie uchwalać Rada Miejska na dany rok od osoby, 

tak jak uchwalamy stawkę podatku rolnego, od nieruchomości, i inne sfery 

podatkowe. Na tej sali uchwalimy, że na dany rok podatek śmieciowy załużmy od 

osoby będzie tyle i tyle. Firma odbierająca śmieci będzie miała podpisaną umowę z 

Gminą i jeżeli Gminie braknie tych środków to trzeba będzie je uzupełnić  z budżetu.  

 jest jeszcze jeden problem na terenie Gminy, jeśli chodzi o sytuację prawną działek, 

zalew, parking  w części były działkami prywatnymi. Dopiero proces komunalizacji 

pozwolił na skomunalizowanie tych własności na rzecz Gminy.  

Pan Andrzej Janeczko powiedział, że sprawa tej drogi ciągnie się od roku 2008, gazeta 

wieści Głowna i Strykowa pisała o zmianie budżetu Gminy Stryków  w kwietniu 2008 r. dot. 

przeznaczenia środków w kwocie  12.900,00 zł z oszczędności.  

Burmistrz Andrzej Jankowski potwierdził tę informację, ale w trackie realizacji trzeba 

rozwiązać kwestie prawne. Jeśli się okazuje, że na pewnym odcinku jest to działka prywatna 

to trzeba te kwestie rozwiązać.     

Pani Barbara Walak skarbnik Miasta – Gminy Stryków odnośnie wykorzystania środków z 

funduszu sołeckiego poinformowała, że w naszym Urzędzie miała miejsce kontrola z 

Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego po linii wydatkowania środków w ramach funduszu 

sołeckiego. Interpretacja jest jednoznaczna środki w ramach funduszu mogą być  

przeznaczone na przedsięwzięcia. A przedsięwzięcie rozumie się przez coś trwałego, są to 

między innymi zadania przypisane wieloletnią prognozą finansową. Ja się w stu procentach 

zgadzam z interpretacją osób, które kontrolowały w imieniu Łódzkiego Urzędu 

Wojewódzkiego, że tylko i wyłącznie można te środki kierować na coś trwałego. Ja nie 

wnikam w to, że sąsiadująca z nami gmina Nowosolna finansuje jakieś tam spotkania,  ale 

jestem przekonana, że finansowanie to nie odbywa się ramach funduszu sołeckiego. Nikt nam 

nie zabrania organizować takich spotkań, ale nie można ich finansować w ramach odpisu 

sołeckiego. Również dysponuje interpretacją na co mogą być kierowane środki z funduszu 

sołeckiego. Nie wiem na jakiej stronie i czyja jest to interpretacja o której Pan mówi, ale ja 

mam też taką interpretację, która pokrywa się zarówno z interpretacją pracowników Urzędu 

Wojewódzkiego jak i również z moją interpretacją.      

Pan Andrzej Janeczko sołtys wsi Ługi pytał dalej: to jak można integrować społeczność 

wiejską bez takich środków? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków mówił: 

Poprzez stowarzyszenia, stowarzyszenie samo określa statut a w nim swoje ramy działania. 

Jeżeli te działania mieszczą się w ramach statutu i zadań własny gminy to nie ma żadnego 

przeciwwskazania. W zeszły roku i w tym wydatki sołeckie nie były objęte ustawą. Sądzę, że 

na kolejny rok zrezygnujemy skorzystania z zapisów tej ustawy, a po prostu przydzielimy 

środki zgodnie z tym wzorem do dyspozycji jednostek pomocniczych  gminy. 
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Przewodniczący rady Paweł Kasica zgłosił wniosek do burmistrza o wycięcie na 

skrzyżowaniu ul. Kościuszki – Kolejowa krzewu, który zasłania widoczność. 

Radny Karol Lenart na sesji złożył podziękowanie radnym powiatowym, Panu Staroście 

Karpińskiemu, wszystkim radnym za to, że powstała droga Bartolin - Cesarka. 

Radny Łukasz Orłowski zgłosił wniosek o wyłapanie bezdomnych zwierząt na ul. 

Kościuszki, Grunwaldzkiej, E. Plater. 

Radny w dalszej części swojej wypowiedzi mówił o pomocy mieszkańcom os. Stary Rynek w 

Strykowie w wyłapaniu kotów i umieszczeniu ich przy kotłowni na St. Rynku w 

wydzielonym pomieszczeniu, gdzie mogłyby przetrwać zimę. W tej chwili koty zasiedlają 

piwnice w blokach co stwarza ogromny problem dla mieszkańców. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków mówił: 

Nie chciałbym się spotkać z taką sytuacją jak już miała miejsce przy przycinaniu drzew gdzie 

jedni chcieli żeby je przyciąć i pisali pisma w tej sprawie a drudzy protestowali przeciw 

przycinaniu ich. Proszę przynieść protokół z zebrania mieszkańców osiedla to będziemy  

działać. 

Pan Arkadiusz Przygodzki sołtys wsi Dobra  zgłosił wniosek o przycięcie krzewów wokół 

zbiornika w Dobrej lub ich przesadzenie bo  rosną za gęsto. 

Radny Andrzej Pożarlik wnioskował o dodatkowe  oznakowanie skrzyżowania drogi nr 71 

Dobra - Zelgoszcz: może to być, dodatkowe znaki stop – pionowe i poziome,  albo 

oświetlenie  żółte, albo czerwony punkt wypadkowy. Wczoraj był tam znowu wypadek na 

szczęście obeszło się bez ofiar śmiertelnych są tylko poszkodowani w szpitalu.  

Druga sprawa: ludzie pytają co z gazem w Strykowie. Mam wniosek aby zrobić rozpoznanie, 

ile będzie kosztował projekt i wykonanie przyłącza i na jakich zasadach może to 

funkcjonować? Na osiedlu Kopernika coraz więcej osób pyta o to. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków mówił: 

Najpierw muszą być chętni  i wtedy spółka mazowiecka wykona przeliczenia ile, na jakiej 

ulicy będzie kosztowało przyłącze. 

Radny Łukasz Orłowski odniósł się do wypowiedzi burmistrza w sprawie przycinania 

drzew i powiedział, że to zależy kto tnie i jak tnie. Nie dziwie się, że mieszkańcy mieli 

pretensje jak przycinki dokonały roboty interwencyjne, bo zrobiły to niefachowo tak, że 

korony drzew były przycięte  źle, a czasami zostały całe ścięte. 

Jeśli chodzi o gaz jestem jak najbardziej za, tylko czy teraz po wybudowaniu ulic jak 

przyjdzie nam pruć to wszystko to koszty mogą być bardzo wysokie. 

Radny Bogdan Walczak mówił: do tej ostatniej sprawy, ponieważ u pana Burmistrza był 

mieszkaniec ulicy Legionów w sprawie tej ulicy stąd  moja inicjatywa opracowania 

dokumentacji technicznej kanalizacji na tym  osiedlu i modernizację tej ulicy, dlatego, że  z 

tego co wiem sprawa jest już daleko posunięta jeżeli chodzi o gazyfikację Ługów, z tym, że 

problem jest w generalnej dyrekcji jeżeli chodzi o tereny autostradowe, ale jest taka potrzeba, 

jeśli chodzi o tę część Strykowa, bo przecież z drugiej strony od Smolic też już były zbierane 

podpisy chętnych ale sprawa zawisnęła w powietrzu na skutek złych działań generalnej 

dyrekcji. Jest problem w tym aby generalna dyrekcja nie utrudniała szczególnie z tej strony bo 

średnie ciśnienie to nie jest wysokie i problemy są mniejsze niż z wysokim. 

A jeżeli chodzi o te koty, ja nie mam … stąd było moje pytanie wcześniejsze o tą uchwałę, 

która w marcu była podejmowana w tej sprawie. Mnie się wydaje, że jedynym wyjściem, bo 

to powinno nas wszystkich interesować, ja takiego problemu nie mam, mam jednego kota i to 

mi wystarczy, ale wiadomo, że kot pełni też pewną rolę służebną w takim bloku …jedynym 

wyjściem, a jest to stosowane w blokowiskach to jest okresowe wyłapywanie kotów, 

pozbawianie ich możliwości rozrodczych i czipowanie. W taki sposób naturalny można 

ograniczyć ilość tych kotów. Może po prostu mieszkańcy nie znają tej uchwały, a mówi się 

tam, że gmina będzie pokrywała koszty związane z wyżywieniem tych zwierząt itd. 
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Radny Łukasz Orłowski mówił, że mieszkańcy orientują się jakie są zapisy w uchwale, ale 

żaden z nich nie chce wziąć kota do domu. Łowną  funkcję żywego  kota można zastąpić 

granulkami , które myszy same zjadają … 

Radny Bogdan Walczak mówił: druga sprawa, bo to jest odczuwalne na ulicach – psy, 

zwłaszcza w dni targowe, psy biegają za samochodem. 

I jeszcze jedna sprawa dotycząca rehabilitacji, wiem, że odbyła się Komisja Rewizyjna w tej 

sprawie a ja chciałem się coś bo tak  było zapowiadane na komisji kultury, że będzie to 

omawiane. Nie wyobrażam sobie żeby w miejscu gdzie odbywa się rehabilitacja był grzyb i 

wilgoć. To o czym my rozmawiamy? To jest zatruwanie ludzi jakimiś chorobami 

grzybowymi. Prawie w każdym pomieszczeniu, w każdej sali jest czarna ściana. Dziwię się, 

że pozwolono na uruchomienie, ale gdzie jest wykonawca? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków mówił: 

Jak rozpoczynaliśmy tą inwestycję to informowałem, że są dwa wyjścia: albo przerywamy 

świadczenie usług  w tym miejscu, remontujemy budynek i oddajemy do użytkowania , albo 

ryzykujemy: działalność jest prowadzona wszystkich służb w tym budynku i 

przeprowadzamy remont. Remonty związane z rehabilitacją nie zostały odebrane od 

wykonawcy, a musieliśmy przeprowadzić  rehabilitację żeby móc rozpocząć dalszy remont. 

Przyjdzie odpowiedni  moment odbioru, wskażemy błędy jakie wykonawca popełnił i damy 

termin na ich usunięcie. 

Pani Janina Stańczyk Przewodnicząca Zarządu Osiedla Centrum w Strykowie  mówiła: 

Problem kotów zgłaszałam już od trzech lat jeszcze wtedy, kiedy nie było mowy o uchwale 

naszej rady , że tylko sterylizacja ale wyłapywaliśmy i odwoziliśmy do schroniska. I w tej 

chwili wydaje mi się, że jedynym wyjściem jest aby problem mieć z głowy to jest wyłapanie 

tych kotów i odwiezienie do schroniska. Żadne tymczasowe rozwiązanie nie zda egzaminu bo 

nie będzie tego kto się nimi opiekuje, kto po nich sprząta  itd. To jest około 20 sztuk, wydaje 

mi się, że trzeba zrobić wyjątek, wyłapać je i odwieźć do schroniska, żeby załatwić sprawę.  

Bo nabawimy się od tych kotów jakiejś choroby i dopiero będzie problem, ludzie już dostają 

astmy. 

Radny Włodzimierz Grochocki zgłosił wniosek o odczyszczenie kanału, którym jest 

odprowadzana woda z części Strykowa, przecina ul. Kolejową przed  nr 29 przy młynie. 

Radny Andrzej Pożarlik  mówił, że problemem jest udrożnienie wejścia do tego kanału. 

 

Ad.   12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący  Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XXVII  sesji RM radny Andrzej 

Pożarlik odczytał wnioski przyjęte przez Komisję:  

1. Usunąć zakrzaczenia nad zalewem i wyciąć jabłonkę rosnącą wewnątrz słupa 

wysokiego napięcia nad zalewem w pobliżu plaży ( wnioskodawca radny Bogdan 

Walczak ). 

Głosowanie wniosku: 13  głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się 

2. Wystąpić do Poczty Polskiej o uporządkowanie terenu przed budynkiem poczty 

w Strykowie i odtworzenie parkingu ( wnioskodawca radny Łukasz Orłowski) . 

 

Głosowanie wniosku: 13  głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się 

 



21 

 

3. Wystąpić do powiatu o doraźną naprawę  drogi Koźle – Pludwiny ( wnioskodawca 

sołtys wsi Koźle) . 

Głosowanie wniosku: 13  głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się 

4. Wystąpić do powiatu o wykonanie chodnika w Koźlu ( wnioskodawca sołtys wsi 

Koźle) . 

Głosowanie wniosku: 13  głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się 

5. Zająć się doprowadzeniem do wyjaśnienia stanu prawnego drogi tzw. łącznika 

Cesarka – Ługi w celu możliwości realizacji utwardzenia tej drogi (wnioskodawca 

sołtys wsi Ługi). 

Głosowanie wniosku: 12  głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się 

6. Wyłapać bezdomne psy i koty w centrum miasta ( wnioskodawca radny Łukasz 

Orłowski). 

Głosowanie wniosku: 12  głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się 

7. Wyczyścić kanał burzowy na odcinku od ul. Ogrodowej do ul. Kolejowej, 

wyczyścić również odprowadzenie od ul. Kolejowej do rzeki ( wnioskodawca radny 

Włodzimierz Grochocki). 

Głosowanie wniosku: 12  głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się 

 

 

Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XXVII  sesji Rady Miejskiej 

w Strykowie: 
Głosowanie:  12  głosów za 

                          0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się,  

 

Ad.   13. Zamknięcie obrad. 

 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XXVII  sesji Rady Miejskiej w Strykowie 

prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 15.40  dokonał 

zamknięcia sesji. 
 
Protokołowała: 
Z. Kubiak 

E. Tomczak 

 

Przewodniczący  

          Rady Miejskiej w Strykowie 

 

        Paweł  Kasica 

 


